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Z A P I S N I K 

4. redne seje Študentskega sveta Fakultete za varnostne vede UM  

 

Datum:             22.02.2023 
Ura začetka:    12:05 
Ura zaključka: 13:50 
 

 

 

Predsedujoč: Mirče Milenkov, Prodekan za študentska vprašanja FVV 

Prisotni člani ŠS FVV: Ana Ivanova, Klemen Kramberger, Tia Pavlović, Nejc Kotnik, Kristina 

Kastelic, Metka Gregorič, Edvard Francelj, Lara Drugovič. 

Prisotni člani ŠS letnikov: Matevž Čelik (do 13:21), Žiga Temnikar, Klavdija Šebjan, Ana 

Jovanovska. 

Ostali prisotni: 

 

Odsotni člani ŠS FVV: Anja Strelec, Ana Ekart. 

Odsotni člani ŠS letnikov: Katja Kostanjevec. 
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Pred začetkom seje je Prodekan za študentska vprašanja Mirče Milenkov (v nadaljevanju 
predsedujoči) preveril sklepčnost seje in ugotovil, da je na seji prisotnih 9 od 11 članov 
ŠS FVV z volilno pravico in da je s tem sklepčnost seje zagotovljena, za tem pa je predstavil 
način glasovanja pri sprejemanju sklepov na seji. 
 

 
Ad. 1  Potrditev dnevnega reda 

 
Predsedujoči je na kratko predstavil predlagani dnevni red 4. redne seje ŠS FVV.  
 
Predlog sprememb dnevnega reda:  

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov 
3. Poročila s sej komisij Senata UM FVV in ŠS UM 
4. Imenovanje sekretarja ŠS FVV 
5. Poročilo o rezultatih študentske ankete za študijsko leto 2021/2022 
6. Razno  

a. prihajajoči projekti  
b. Olimpijski Festival Evropske Mladine  

7. Habilitacije  
 

Po tem, ko je predsedujoči vprašal, ali ima kdo kakšno pripombo ali dodaten predlog za 
spremembo dnevnega reda, le teh ni bilo podanih, zato je ŠS FVV sprejel spodaj navedeni 
sklep.  
 

SKLEP 1 

»Študentski svet Fakultete za varnostne vede potrjuje predlagani dnevni red 4. redne 
seje ŠS UM FVV.« 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 2 Potrditev zapisnikov 

Predsedujoči je povedal, da mora ŠS FVV tokrat potrditi zapisnik 1. izredne seje ŠS FVV z 
dne 19.01.2023, 2. izredne seje ŠS FVV z dne 02.02.2023, 3. redne seje ŠS FVV z dne 
05.01.2023 in 1. korespondenčne seje ŠS FVV, ki je potekala med 8. 2. – 9. 2. 2023. 
Predsedujoči je ob tem vprašal, ali ima kdo kakšno pripombo na zapisnike ali predloge za 
spremembo. Pripomb in predlogov za spremembo na zapisnikih ni bilo podanih, zato je 
ŠS FVV sprejel spodaj navedeni sklep. 
 

SKLEP 2 

»Študentski svet Fakultete za varnostne vede UM potrjuje zapisnik 3. redne seje ŠS UM 
FVV z dne 5. 1. 2023, zapisnik 1. izredne seje ŠS UM FVV z dne 19. 1. 2023, zapisnik 2. 
izredne seje ŠS UM FVV z dne 2. 2. 2023 in zapisnik 1. korespondenčne seje ŠS UM FVV, 
ki je potekala med 8. 2. in 9. 2. 2023.« 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad. 3 Poročila s sej komisij Senata FVV in ŠS UM 

Predsedujoči je najprej podal poročilo iz Komisije za študijske zadeve in poročilo s seje ŠS 
UM. 
 
Na seji Komisije za študijske zadeve, ki je potekala v sredo, 1. 2. 2023 so člani obravnavali 
3 prošnje študentov in rezultate študentske ankete.  
Pri prošnjah študentov so obravnavali eno prošnjo za status študenta s posebnimi 
potrebami, eno prošnjo študenta za status športnika ter prošnjo študenta za priznanje 
izpitov. Prošnji študentov za status študenta s posebnimi potrebami in za priznanje 
izpitov sta bili odobreni, medtem ko je bila prošnja študenta za status vrhunskega 
športnika zavrnjena, saj študent_ka ni priložil_a ustreznih dokazil, kljub temu da je bil_a 
k temu pravočasno pozvan_a.  
Pri obravnavi rezultatov študentske ankete se je komisija seznanila z odstopanjem pri 
obremenitvah študentov, ki je nastalo pri enem izmed predmetov na MAG programu. 
Komisija je ugotovila, da dvoletnega odstopanja ni, prav tako pa se je odstopanje pojavilo 
zgolj pri enem od treh modulov, kar pomeni, da večina študentov, ki so ta predmet 
poslušali meni, da so obremenitve primerne. Z odstopanjem se je pri obravnavi 
rezultatov študentske ankete na zadnji redni seji že seznanil tudi ŠS UM FVV.  
 
Pri poročilu s seje ŠS UM je predsedujoči izpostavil, da so člani ŠS UM med drugim 
obravnaval tudi predlog navodil o prispevkih in vrednotenju stroškov na UM, ki je zajemal 
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tudi predlog za spremembo vrednotenja komisijskih izpitov. ŠS UM se je seznanil, da bi 
bili komisijski izpiti po novem ovrednoteni s 300 tarifnimi točkami, kar bi pomenilo, da bi 
komisijski izpit znašal nekaj manj kot 200 EUR, s čimer se prisotni na seji niso strinjali. V 
razpravi pri tej točki na seji so se pojavila vprašanja glede razloga za tako drastično 
podražitev, pri čemer je bil podan odgovor, da se je spremenila logika izračuna realnih 
stroškov, nakar so se pojavila vprašanja tudi o tem, kolikšen del stroškov se je pri 
komisijskih izpitih pokrival na podlagi dosedanjih izračunov stroškov – na to vprašanje ni 
bilo podanega jasnega odgovora. ŠS UM se ni strinjal z višino tarifnih točk za opravljanje 
komisijskih izpitov, nakar je sprejel sklep, s katerim je predlagal alternativo, in sicer da se 
višina tarifnih točk za študente s statusom določi na 250 točk, za študente brez statusa 
pa na 300 točk, v primeru, da bi želeli tarifne točke poenotiti za vse študente – s čimer se 
ŠS UM ni povsem strinjal, pa je le ta predlagal, da se višina tarifnih točk za vse študente 
določi na 250 tarifnih točk. 
Besedo je predsedujoči nato predal Nejcu Kotniku, ki je podal poročilo iz Senata FVV. 
 
Nejc kotnik je povedal, da se je Senata FVV seznanil s poročili glede izvedbe volitev 
dekana FVV in s poročilom iz Senata UM. Povedal je tudi, da se je Senat FVV seznanil s 
težavo, ki je nastala glede imenovanja dr. Igorja Areha kot mentorja doktorskemu 
študentu. Senat FVV je tekom razprave prišel do rešitve, s katero je uspešno odpravil 
težavo.  
 
Po podanih poročilih na le te ni bilo podanih pripomb, zato je ŠS FVV sprejel spodaj 
navedeni sklep.  
 
 

SKLEP 3 

Študentski svet Fakultete za varnostne vede UM se seznanja in potrjuje poročilo 
Komisije za študijske zadeve in poročilo iz seje ŠS UM, ki ju je podal Mirče Milenkov, 
ter poročilo s Seje Senata FVV, ki ga je podal Nejc Kotnik.« 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 4 Imenovanje sekretarja ŠS FVV 

Predsedujoči je povedal, da je zaradi nove sestave ŠS FVV potrebno ponovno imenovati 
sekretarja ŠS FVV, saj je mandatna doba sekretarja vezana na mandatno dobo sestave ŠS 
FVV v kateri je bil imenovan. 
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SKLEP 4 

»Študentski svet Fakultete za varnostne vede UM kot sekretarja ŠS UM FVV imenuje 
študenta Nejca Kotnika. Mandatna doba sekretarja ŠS UM FVV je vezana na mandatno 
dobo trenutni sestavi ŠS UM FVV.« 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad. 5 Poročilo o rezultatih študentske ankete za študijsko leto 2021/2022 
 

Predsedujoči je predstavil poročilo o rezultatih študentske ankete za študijsko leto 
2021/2022. Poročilo so člani ŠS FVV dobili v gradivu predhodno, zato ga je ŠS skupaj 
dopolnil in potrdil s sprejemom spodaj navedenega sklepa. 
  
 

SKLEP 5 

»Študentski svet Fakultete za varnostne vede UM se seznanja in potrjuje poročilo o 
rezultatih študentske ankete za študijsko leto 2021/2022.« 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
 

Ad. 6 Razno 
 

Pri tej točki je ŠS obravnaval več tekočih tematik: 
 

a)  Prihajajoči projekti: 
ŠS FVV se je seznanil s prihajajočimi projekti in tekom razprave določil nekatere 
podrobnosti pri posameznem projektu.  

- Poizpitna zabava se bo odvila v cvetličarni 16. 3. 2023 na tako imenovan snt. 
Patricks day, ki bo tudi tema zabave. Pred organizirano zabavo bo ŠS FVV imel 
tudi lasten program z DJ-em, katerega začetek je načrtovan eno uro pred samo 
zabavo, ki bo odprta za vse obiskovalce. Prodaja vstopnic bo potekala v živo na 
faksu, le te pa bodo vključevale tudi welcome drinks. 

- ŠS FVV bo organiziral tečaj borilnih veščin, ki bo potekal od začetka aprila do 
začetka junija dvakrat na teden v skupnem seštevku 24 ur. Trenutno načrt je, da 
bi tečaj potekal v prostorih FVV, na sam tečaj pa se bo lahko prijavilo 20 – 25 
študentov.  



 

 
 

fvv@um.si | t +386 1 3008 300 | f +386 1 2302 687 | IBAN: SI56 0110 0600 0006231 | VAT: SI 716 74705 

- ŠS FVV bo za izvedbo projekta Teden zdravja prejel donacijo jabolk iz FKBV UM. 
Projekt bo izveden med 7.3. in 9.3. Prva dva dneva projekta bosta potekala v obliki 
stojnice na hodniku fakultete, tretji dan, ko je načrtovan tudi zajtrk, pa bo projekt 
potekal v P1.  

- Pri projektu strokovna ekskurzija je predsedujoči povedal, da je za izvedbo le te 
že vse pripravljeno, ob enem pa je vse člane ŠS FVV, ki se bodo ekskurzije udeležili 
spomnil, da naredijo čim več slik in objav na družbenih omrežjih.  

- ŠS FVV bo v prihodnje organiziral piknik, ki bo izveden nekje v Ljubljani. Piknik bo 
obogaten z bogatim programom športnih in družabnih aktivnosti, želja pa je, da 
bi ga organizirali v sodelovanju s študentskimi društvi in študentskimi svetovi 
nekaterih fakultet Univerze v Ljubljani.  

- ŠS FVV je kot najbolj privlačne teme za naslednje Kriminalistično predavanje 
izbiral izvedba poligrafiranja v praksi in delovanje fotorobota.  

- ŠS FVV bo organiziral dva seminarja z naslovom Criminology and Forensic 
Psychology Around the World na katerem bo gostil strokovnjaka iz Italije in 
Ugande. Prvi seminar na temo Revenge porn bo izveden 20.4.2023. 

- ŠS FVV je kot po navadi tudi letos zadolžen za del zabavnega programa na Dnevih 
varstvoslovja, za katerega se je odločil, da se izvede ponovno kot lani v okviru 
glasbene točke. 

- Letos se bo zgodila 50. obletnica FVV in ŠS FVV se je odločil, da bo organiziral 
slavnostno sejo na katero bodo povabljeni vsi bivši člani ŠS FVV in prodekani za 
Študentska vprašanja. 

- ŠS FVV želi spodbuditi študente k udeležbi pri športnem delovanju na fakulteti 
zato bo poskusil organizirani športne aktivnosti v Ljubljani. 

 
b) Olimpijski Festival Evropske Mladine 

Predsedujoči je ŠS FVV obvestil, da se bliža Olimpijski Festival Evropske Mladine, 
ki bo potekal julija v Mariboru. Organizatorji festivala so se prišli predstavit na 
kolegiju prodekanov za študentska vprašanja UM, kjer so izrazili željo po 
predstavitvi tudi na Fakulteti za varnostne vede. Potrebovali bi namreč večje 
število prostovoljcev, študentje pa bi lahko prostovoljno delo uveljavljali tudi kot 
opravljanje prakse.  
ŠS FVV se je s tem strinjal in se odločil, da se organizatorji lahko pridejo predstaviti 
okvirno v začetku marca. 
 

c) Kajenje in ''čik pavze'' 
Predsedujoči je prisotne na seji opomnil, da hišni red fakultete prepoveduje 
kajenje na fakulteti in njeni okolici ter predstavnico 1. letnikov prosil, da študente 
obvesti, da kajenje pred glavnim vhodom v fakulteto s strani Kotnikove ulice ni 
dovoljeno, saj zadrževanje večjih skupin na pločniku pred vhodom povzroča 
oviranje pešcev in posledično slabšo varnost na cesti. 
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Ad. 7 Habilitacije 
 

Predsedujoči je na podlagi sklepa ŠS FVV, sprejetega na Konstitutivni seji ŠS FVV dne 
24. 11. 2022, zaradi zagotavljanja varstva osebnih podatkov točko zaprl za javnost. 
Sejo so pri tej točki zapustili vsi tisti, ki niso bili člani ŠS FVV ali ŠS letnikov, le ti pa so 
za tem podali mnenje o pedagoški usposobljenosti kandidata/tke v habilitacijskem 
postopku 

 

 
 
Seja se je zaključila ob 13:50. 
 

Zapisnikar: 
 

Sekretar študentskega sveta 
Fakulteta za varnostne vede 

Nejc Kotnik 
 

Zapisnik potrjuje: 
 

Prodekan za študentska vprašanja 
Fakulteta za varnostne vede 

Mirče Milenkov 

 

 


